

人道小英雄創作比賽

條款及細則

1. 是次比賽可透過就讀學校參加【學校組】或以個人名義參加【公開組】。參賽者可同時參加公開組及學校組，唯兩個組別的作品內容不可重複；亦只可於每個組別遞交一份作品，其餘作廢。
2. 比賽會根據參賽者的就讀班級分為幼稚園組（就讀幼稚園）及初小組（就讀小一至小三）兩個組別：幼稚園組需親子共同完成作品、初小組則需參加者個人完成作品。
3. 所有參賽作品須為平面設計。
4. 繪畫工具與上色顏料不限，唯不接受任何電腦繪圖。
5. 參加者無論在任何情況下退出是次比賽，已繳交之參賽費用將不獲退還。
6. 是次活動的參賽費用將不會獲發捐款收據。
7. 所有參賽作品正面不得載有姓名或記號，讓評審足以辨認有關的參賽作品。如有發現將視為作弊行為，並有機會取消參賽資格。
8. 請填妥所須的資料於參賽作品以便對照。如有遺漏，參賽作品將作廢。
9. 所有參賽作品必須為原創，如參賽作品產生任何版權糾紛，均由參賽者自行承擔，一概與香港紅十字會無關。
10. 參賽作品必須從未以任何名義，作任何參賽之用或公開發表或展示，包括但不只限制於互聯網上或印刷品上。
11. 參賽作品一經呈交，即被視為同意將作品的所有版權無條件交予香港紅十字會。香港紅十字會有權修改、使用、複製作品，及展示參加者資料作宣傳用途而無須取得參賽者的同意。
12. 得獎作品有機會印刷於紀念品上並用作慈善義賣。
13. 所有參賽作品，無論獲獎與否，概不退回。
14. 香港紅十字會對此項比賽的細則及結果保留最終決定權，以及可在未有事先公佈的情況下修訂是項比賽條款及細則之權利。

Humanity Heroes Creative Competition

Terms and Conditions

1. People can join the [School Division] through their schools or the [Open Division] by themselves. Participants can participate in School Division and Open Division at the same time, but cannot submit the same entry to the two divisions. Each participant should submit only one entry in each division. Additional entries will become invalid.
2. The competition will be divided into two groups according to participants' grades: the Kindergarten Group (studying in kindergarten) and the Junior Primary Group (studying primary one to three). Kindergarten group shall complete their entries with their parents while Junior Primary Group shall complete by themselves.
3. All entries must be graphic design.
4. There is no restriction on the coloring and drawing tools. However computer-aided design is not allowed.
5. If the participant withdraws from the event under any circumstances, the participation fee will not be refunded.
6. Donation receipts will not be issued for the participation.
7. No information which may allow the judges to identify the participant shall be contained on the front of the entry. A violation of this rule will result in disqualification from competition.
8. All information on both online application and the entry has to be the same. If there is any missing information, the entries will be invalid.
9. All submissions must be original. The participant has to bear the responsibility of any copyright issues, and the Hong Kong Red Cross will not be liable for that.
10. The entry must not be used in other competitions or published online or printed materials beforehand.
11. Submission of the entry shall be deemed as granting consent to the unconditional transfer of all copyright to the Hong Kong Red Cross. The Hong Kong Red Cross has the right to amend, use and copy the entry, and to show the participant's information as a promotion without obtaining prior consent from the participant.
12. The winning entries will possibly be printed on the souvenir which will be sold on our charity sale.
13. Whether the entry is awarded or not, it will not be returned.
14. The Hong Kong Red Cross reserves the right to make final decision about the rules and results of the Competition, and to amend the terms and conditions of the Competition without prior announcement.